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USA: Bývalý stenograf Bílého domu Mike McCormick tvrdí, že Joe Biden během posledních několika
let utrpěl 50procentní pokles svých kognitivních schopností.

McCormick, který strávil šest let prací s Bidenem, když býval viceprezidentem, se objevil v podcastu
Steve Bannona „řídící sál“, aby diskutoval o Bidenově zjevně se zhoršujícím zdraví.

Na začátku podcastu přehrál Bannon klip z Bidenova proslovu, kde z čtecího zařízení předčítal
vytyčení své agendy rasové rovnosti.

„Co se s ním děje? Jak se hodí pro svou práci?“ ptal se McCormick, když se díval na Bidena, jak se
pokouší vytáhnout si z kapsy pero, když zmateně šmátral, aby podepsal vládní vyhlášku.

Westernjournal.com hlásí: Nakonec po podepsání těch dokumentů se zvedl a odšoural se z místnosti,
ač na něj několik reportérů volalo své otázky. Copak ještě nepochopili, že nepřipravené mluvení není
povoleno?

McCormick řekl: „Je to skoro jako kdyby byl prezidentem robot Stepford. Je to tenhle robotický
chlápek. Provádí ty pohybové vzory.“

Řekl, že si myslí, že ta řeč zní, jako by ji napsali lidé bývalého prezidenta Baracka Obamy pro
Obamu. „A Biden ji jen předčítal. A je v podstatě pro administrativu něco jako figurína pro
břichomluvce,“ řekl McCormick.
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„V minulosti jste říkal, že kdyby řekl nějakou osobní ozdůbku, kdyby přidal nějaké osobní povídání,
kdyby se odchýlil od scénáře a začal mluvit a trvalo by to 45 minut, tak víte, že je při sobě,“ řekl
Bannon. „Když to má ale jen na skle, tak z toho vidíte, že je přísně kontrolován loutkáři, co to předem
připraví. Takže to teď opakujete?“

„Jo, přesně tak. A víte, je to o tom, že normálně by měl, když odcházel od reportérů alespoň nějaký
vtípek. Takový je Joe Biden, jakého si pamatuji,“ odpověděl McCormick. „Ale bylo mimo mikrofon a
bylo to z dálky. Otázka reportéra nebyla jasně slyšet.“

„Takže podle mě, se mu ve skutečnosti pokouší omezit přístup k tisku,“ dodal. „Pokouší se, aby to
vypadalo, jako by byl přezíravý. On je ale nesmírně citlivý.“

McCormic vystoupil už v září na Fox News v „Ingraham Angle“, aby diskutoval o stavu Bidenových
kognitivních schopnostech.

Na videu níže moderátorka Laura Ingraham přehrávala klip, jak Biden pronášel řeč v březnu 2017.
Tam mluvil bez čtecího zařízení a pohyboval se tam jako silný, vitální člověk, co má všechno pod
kontrolou.

Následně přehrála několik klipů z jeho poslední prezidentské kampaně, na nichž Biden vypadal
slabý. Ztrácel sled myšlenek a zapomínal slova („víte, je to nějak tak“) a občas začínal mumlat.

V září měl také s McCormicem interview The Washington Free Beacon vedené Alanem Goodmanem,
v němž říkal, že Biden už je úplně jiný než ten před pár lety. Vysvětloval, že Biden „ztratil vazbu na
okolí a vypadá to, že už nemá tu mentální bystrost, jakou míval před čtyřmi lety. Už nemá žádnou
energii, už se ztrácí v tom, co říká. Je to úplně jiný chlap.“

Tehdy Goodmanovi McCormic řekl, že Biden býval šikula při „držení vazby s posluchači“ a že „měl
při svých projevech vždy i řečičky mimo scénář.“

„Vždy si z toho dělal pěkné žertíky a ty pálil rovnou od boku. A všímejte si, že to už nedělá… to už
není Joe Biden,“ řekl McCormick. Dodal, že prezident „teď vypadá, že se v interview ztrácí.“

Často jsem kroutil hlavu nad tím, jak jeho rodina a spolupracovníci mohli dopustit, aby celý svět zíral
na jeho úpadek, mám ale podezření, že odpověď je taková, že Jill Biden opravdu moc chtěla být první
dámou a Demokraté potřebovali zabránit senátorovi Bernie Sandersovi z Vermontu, aby vyhrál
nominaci.

Svět se na to ale tak, jako tak určitě dívá včetně Xi Jinpinga, Kim Jong Una a Vladimira Putina, a to,
co vidí, je slabost.

Biden nebyl ani v době, kdy byl při síle, považován za hrozivého nebo ani nějak zvlášť silného vůdce.
McCormick pak vzpomínal na incident z března 2011 během Bidenovy první návštěvy u ruského
vůdce.

McCormick řekl, že během společné tiskové konference Biden „začal se samomluvou o své návštěvě
Ruska za Studené války.“ Náhle viceprezidentovi vypnuli mikrofon. „Pak se vypnuly reflektory pro
tisk a Putinovi pomocníci vyvedli média ze sálu.“

Putin ho „veřejně pokořil.“

„V podstatě od Putina dostal opravdu flákanec. Myslím, že nevím, jak bych to jinak popsal,“ řekl
Goodmanovi McCormick. „Podle mě to bylo něco jako, tady je náš ohromný expert na zahraniční



politiku a toho prostě utřeli. A Vladimir Putin z něj neměl ani trochu strach nebo respekt před ním.“

Vůbec ale nepřekvapuje, že zprávy o tomto velice veřejném a jasně záměrném ponížení „se nikdy do
mediálních zpráv o této cestě nedostaly.“

McCormick k tomu poskytli i určité vysvětlení. Před touto schůzkou měli Bidenovi pomocníci „značné
starosti s tím, jak měl při rozhovoru s Obamou při jeho návštěvě Ruska Putin hodně navrch.“ U
Bidena si byli ale jisti, že kvůli jeho „desítkám let zkušeností ze zahraniční politiky v Senátu,“ ten
nikdy nedopustí, aby to tak dopadlo.

Když tento okamžik McCormick popisoval ve své knize, napsal: „Putinovo poselství bylo jednoznačné.
V tomto jednacím sále to mám pod kontrolou já, já mám pod kontrolou svoji zemi a já mám pod
kontrolou restart. Jak si dovedete představit, viceprezidentovi pomocníci byli na Rusy naštvaní.
Dostal jsem pokyny, aby se v přepisu objevilo, jak viceprezidenta přerušili uprostřed věty.“

V oficiálním přepisu z Bílého domu stojí: „VICEPREZIDENT BIDEN: Existuje důvod, pane premiére,
pane ministerský předsedo, proč se tu objevuji tak dlouho. Když jsem tu byl poprvé a když jsem tu
byl podruhé, měl jsem schůzku s prezidentem Brežněvem. Pokoušeli jsme se schválit dohodu SALT II
– KONEC“

Biden měl v roce 2011 tu hru pod kontrolou. O deset let později vypadá, že je značně sešlý.

Přestože jeho manipulátoři se pokouší situace kontrolovat, existují určité prezidentské povinnosti a
příležitosti, které nelze napsat do scénáře nebo detailně dopředu řídit. K mnoha z těch událostí
dochází na národní i mezinárodní scéně.

Prezidentovi manipulátoři mu mohou napsat projevy a pouštět je do čtecího zařízení a mohou držet
zpravodajská média v určitém odstupu. Nastanou však okamžiky, kdy bude Biden nucen mluvit sám.

Je toho pořád ještě schopen?
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